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تو  چه کردی؟

واکنش چهره های فوتبالی به ادعای 
 

عجیب یک چهره سیاسی

 محمد انصاری: ماهیت بسیاری از ادعاهای 
شما مجرمانه و قابل پیگیری است 

 عالیشاه: عده ای برای دیده شدن
 به فوتبالیست ها حمله می کنند 

نعمتی: موفقیت پرسپولیس 
از هر چیزی مهم تر است

 هواداران یار اصلی ما
 هستند نه یار دوازدهم

 در هر پستی آقایحیی
 بگوید بازی می کنم

 شایعه داغ حضور 
وریا در اربیل عراق

 وریا با فولاد 
داخلـی بست؟

ادعای مدیر باشگاه اربیل عراق:
وریا را از ایران می برم

براي انتخاب دستیار رودربايستي نكن
تأكيد دوباره به ساپينتو

سهمیه  لیگ قهرمانان آسیا روي هوا!
هشدار سهيل مهدي

كمتر از يك ماه ديگر صاحب خانه مي شويد 
استقلالي ها خيال كادر فني خارجي را راحت كردند 

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

لطفاً حرف نزنید و جمع نبندید
یکی از چهره های سیاسی صحبتی در مورد فوتبال کرده که نه تنها درست 
نیست، بلکه صددرصد غلط است و مهم تر اینکه هیچ ضرورتی به بیان این 
صحبت ها در این مقطع وجود ندارد. در شرایطی که مردم مشکلات اقتصادی 
خاص خود را دارند، چرا باید به مسائلی پرداخته شود که به شدت تنش زاست؟! 
صرف نظر از اینکه جوانان، ورزشی ها و فوتبالی ها این قبیل اظهارات خام و 
نپخته را از چشم همه سیاسیون می بینند، باید گفت در هیچ زمینه ای نباید 
جمع بست و مثلًا گفت همه املاکی ها به فکر منفعت خود هستند و یا همه 
رسانه ای ها به فکر ایجاد جنجال و حاشیه هستند. جمع بستن به طور کل 
اصلًا کار درستی نیست حالا چه در مورد فوتبالیست ها و چه در مورد 
سیاسیون و بازاری ها و... نکته دیگر این که جامعه ما کلی مشکل دارد که 
مشکل حجاب فوتبالیست ها در آن گم است ضمن اینکه بسیاری از 
فوتبالیست ها را می شناسیم که همسران آنها حجاب خیلی خوبی هم دارند 
و اینکه بگوییم یا فکر کنیم حجاب همه آنها نامناسب است، به هیچ وجه 
درست نیست.کاش روزی برسد که برخی از چهره های سیاسی در مورد 
مسئله ای که تخصص ندارند و ربطی هم به آنها ندارد، اظهار نظر نکنند و به 
این باور برسند که حرف نزدن شان به مراتب بهتر و مفیدتر است! یک چهره 
ورزشی هم نباید در مورد سیاست، اقتصاد و یا موضوعی که تخصصی در آن 
ندارد، اظهار نظر کند و حرف تخصصی بزند. اگر همه ما یاد بگیریم فقط در 
حوزه خودمان و البته با اطلاعات کامل و در نظر گرفتن همه جوانب و شرایط 

جامعه حرف بزنیم، شاهد تنش های آنچنانی هم نخواهیم بود.

استقلال محمد محبی را هم می خرد تا در 
فــاز هجومی تبدیل به تیمــی متفاوت و 
هجومی تر شود. حالا آبی ها در خط حمله 
مهره هایی چون سجاد شــهباززاده، کاوه 
رضایی، آرمان رمضانی، ارسلان مطهری، 
ســبحان خاقانی، محمد محبی و احتمالاً 
یامگا را در اختیار خواهند داشت البته محبی 
می تواند وینگر چپ و راســت هم باشــد، 
درست مثل خاقانی و یامگا که بارها و بارها 
در پست وینگر و هافبک راست بازی کردند. 
با جذب محبی اســتقلال دیگر در فاز 
تهاجمی بازیکنی نمی گیرد حتی اگر جدایی 
حسین زاده صد درصد شود و او رسماً با شارلوا 
قرارداد ببندد. اگر محبی در نقش وینگر چپ 
بازی کند در آن صورت جعفر ســلمانی کلًا 
دفاع چپ می شود و در سمت راست هم یامگا 
جلوتر از صالح حردانی قرار می گیرد. در نوک 
حمله هم که سجاد و کاوه و رمضانی و ارسلان 
هستند و دست ساپینتو حسابی باز است. در 

واقع او با ترافیک بسیار شیرینی مواجه است 
و می تواند از هر روشی که خواست استفاده 
کند. پارسال استقلال در بسیاری از بازی ها 
با یک مهاجم بازی می کرد و تعداد زیادی از 
مسابقات را هم فقط با یک گل برنده شد اما 
امسال باید دید نظر ساپینتو چیست چون او 
حتی اگر بخواهد می تواند با سه مهاجم هم 
بازی کند. حتی در خط هافبک هم دســت 
مرد پرتغالی پر است و بعید به نظر می رسد 
که مشکلی ایجاد شــود. البته خیلی ها )به 
درســتی( می گوینــد اســتقلال نبایــد 
حسین زاده را از دست می داد چون او مهره 
بســیار مؤثری بود و نقش زیــادی هم در 

قهرمانی فصل گذشته ایفا کرد. 
ســاپینتو با قولی که برای تصاحب ۴ 
جام قهرمانی داد، ســطح توقعــات را از 
خودش بــالا برد. حالا همین شــرایط را 
گل محمدی هم دارد با این تفاوت که او قول 
تصاحــب ۴ جــام را نداده ولــی مدیران 

پرســپولیس آنقدر ســتاره گرفته اند که 
انتظاری جز قهرمانی لیگ از یحیی نمی رود 
و مسلماً رقابت پرسپولیس و استقلال در 
لیــگ جدیــد می توانــد جذاب تــر، 
هیجان انگیزتر و نفسگیرتر از فصل گذشته 
باشد. در مورد ساپینتو فقط این بحث وجود 
ارد کــه تیم را خودش نبســته و در واقع 
استقلال را برایش بسته اند اما یحیی خودش 

تمام نفرات جدید را گرفته و هیچ بهانه ای 
ندارد. هر چند که ساپینتو هم خودش باعث 
این تصمیمات شده و خودش دیر به ایران 
آمد تا اتوماتیــک وار تمرینات پیش فصل 
اســتقلال دیرتر از پرســپولیس و سایر 

مدعیان آغاز شود. 
امسال هم به نظر می رسد رقابت اصلی 
برای قهرمانی بین همان مدعیان پارسال 

باشــد با این تفاوت که 
جواد نکونام از ابتدای فصل 

ســرمربی فــولاد اســت و 
پرسپولیس هم به مراتب تیم 

پرمهره تری است و حتی خیلی ها 
می گویند پرســتاره ترین تیم ایران 

است هر چند که استقلال هم کم مهره 
بزرگ و مطرح ندارد. 

نظر سنجی
SURVEY

ادامه دارد

رقابت داغ بمب های نقل و انتقالاتی پرسپولیس و استقلال
در نظرسنجی سایت خبرورزشی از مخاطبان خواسته بودیم بهترین خرید 
فصل نقل و انتقالات را از میان بیرانوند، کاوه رضایی، شــهباززاده و سعید 
صادقی انتخاب کنند که رقابت بســیار جــذاب و هیجان انگیزی میان 
هواداران پرســپولیس و استقلال به وجود آمد و تا دیشب حدود 25 هزار 
نفر در این نظرسنجی شرکت کردند. جالب اینکه رقابت اصلی بین بیرانوند 
و کاوه رضایی اســت و حدود 39 درصد کاربران به گلر پرسپولیس و 32 
درصد به مهاجم جدید استقلال رأی دادند. این نظرسنجی همچنان ادامه 

دارد و شما می توانید با ورود به سایت در آن شرکت کرده و نظر بدهید. 

قول سيلوا به استقلالي ها  
تلاش مي كنم تا شنبه با شما باشم 

رافائل سیلوا با استقلالي ها قراردادش را تمدید کرد تا یکي از دغدغه هاي 
بزرگ هواداران این تیم برطرف شود. این مدافع فصل گذشته پس از 
اینکه سیاوش یزداني و محمدحسین مرادمند از جمع استقلالي ها جدا 
شدند، به خدمت گرفته شد و توانست نبودن آنها را با بودن خود تا حد 
زیادي جبران کند. رافائل که پس از کش و قوس هاي فراوان حاضر شد 
فصــل آینده نیز پیراهن آبي را بر تن کند، حالا یکي از ســرمایه هاي 
سرمربي پرتغالي محسوب مي شود و سه شنبه شب به مسئولان باشگاه 
استقلال قول داد نهایت سعي خود را خواهد کرد تا قبل از آغاز تمرینات 
فصل جدید به تهران برسد و روز شنبه کنار آنها مشغول به تمرین شود. 
رافائل سیلوا از جمله بازیکناني بود که سرمربي جدید استقلال روي 

تمدید قرارداد او تأکید فراواني داشت. 
پنجره پرسپولیس تا جمعه باز مي شود  

در شرایطي که پنجره نقل و انتقالاتي باشگاه پرسپولیس به واسطه شکایت 
آنتوني استوکس و همچنین باشگاه کورتریک بلژیک بسته شده است، 
آنها قصد دارند طي ســاعات آتي با پیگیري این موضوع و پرداخت، این 
مشکل را برطرف کنند. آنتوني استوکس مهاجم ایرلندي اسبق پرسپولیس 
که در دوران مدیریت محمدحسن انصاري فرد و با قراردادي عجیب به این 
باشــگاه آمده بــود، بعد از مدتي کوتاه از این تیم جدا شــد و با پیگیري 
پرونده  اش توانست این باشگاه را محکوم کند. همچنین باشگاه کورتریک 
بلژیک نیز به واسطه رضایتنامه قرضي محمد نادري مبلغي از این باشگاه 
طلبکار بود که اکنون با حل مشکلات مالي پرسپولیس، آنها با پرداخت 
این دو بدهي خارجي، پنجره نقل و انتقالاتي شــان را باز خواهند کرد تا 

اقدام به ثبت قرارداد نفرات تازه وارد این تیم کنند. 
صفا هادي عراقي در آستانه پیوستن به تراكتور  

هافبــک ملي پوش عراقي، مورد توجه تراکتور قــرار دارد. صفا هادي، 
هافبک نیروي هوایي عراق که از این تیم جدا شده، مورد توجه تراکتور 
تبریز قرار دارد و به زودي براي مذاکره و امضاي قرارداد به ایران ســفر 
خواهد کرد. باشــگاه تراکتور چند وقتي است که این بازیکن را زیر نظر 
دارد و مذاکرات اولیه پیش از این با او و مدیر برنامه هایش انجام شــده و 
توافقاتي صورت گرفته و حالا قرار است مذاکرات جدي تر انجام شود تا 

در صورت توافق نهایي قراردادش به امضا برسد. 

عارف غلامي مدافع ملي پوش استقلال چند روز قبل راهي خارج از کشور 
شــد تا با چند تیم در آن ســوي آب ها مذاکره کند و به جمع لژیونر هاي 
کشورمان اضافه شود. البته در همان زمان صحبت بر سر این بود که غلامي 
در نهایت فصل آینده هم اســتقلالي باقي خواهد ماند و رضایتش به طرق 
مختلف جلب مي شود! اتفاقي که به نظر مي رسد در شرف وقوع است چون 
این بازیکن دیروز با انتشار متني در فضاي مجازي با تأکید بر اینکه اولین 
نفري بوده است که با مسئول نقل و انتقالات استقلال براي فصل آینده جهت 
تمدید قرارداد مذاکره کرده است، مدعي شد هیچ بحثي که منجر به جدایي 
از استقلال شود ندارد مگر اینکه اتفاق غیر منتظره اي رخ بدهد، بنابراین اگر 
مسئله غیر قابل پیش بیني و به قول خود عارف، غیر منتظره رخ ندهد باید 

شاهد ماندگاري او در جمع آبي پوشان براي فصل آینده باشیم. 

ادعاي مدافع خبرساز استقلال 

ستاره تیم ملي کشــورمان از کسب جایزه بهترین بازیکن فصل 2۰2۱-
2۰22 لیگ پرتغال بازماند. سایت سازمان لیگ فوتبال پرتغال بعد از معرفي 
نامزدهاي بهترین بازیکن فصل 2۰2۱-2۰22 این لیگ در نهایت بهترین 
بازیکن فصــل را معرفي کرد. داروین نونیس ســتاره اروگوئه اي تازه وارد 
لیورپول در فصل گذشــته رقیب اصلي مهدي طارمي ســتاره تیم ملي 
کشــورمان در آقاي گلي بود و در نهایت برنده این رقابت شــد. این بار هم 

مهدي طارمي مغلوب این مهاجم جوان 23 ساله شد.

طارمي جايزه بزرگ را از دست داد

کارگردان سریال یاغي گفت: با توجه 
به وضعیت به وجود آمده اخیر، فعلًا 
قصد حرف زدن در رابطه با مســائل 
مربوط به سریال را ندارم اما به زودي 
صحبــت مي کنم.  محمــد کارت 
)کارگردان سریال تلویزیوني یاغي( که 
در ســال هاي اخیر با اکــران فیلم 
سینمایي شــناي پروانه براي اهالي 
سینما چهره شناخته شده تري نسبت 
بــه قبل پیدا کرده، حالا و با انتشــار 
آخرین فعالیت هنــري  اش در قالب 
سریال نمایش خانگي، بار دیگر پرسر 
و صدا ظاهر شــده است. در ارتباط با 
فیلم شناي پروانه باید گفت این فیلم 
در زمــان اکران خودش با حواشــي 
زیادي همراه بود. فیلمي که به موضوع 
انتشار فیلم هاي خصوصي و خانوادگي 
در فضاي مجازي و تبعات آن مربوط 
مي شــد با بازي به یادماندني جواد 
عزتي، طناز طباطبایي، امیر آقایي و 
همچنین علي شادمان )بازیگر نقش 
اول سریال یاغي- در نقش جاوید( به 
یکي از سوژه هاي پرحرف و حدیث در 
زمان خودش تبدیل شــد.  این فیلم 
محصول ســال 9۸ بود اما با توجه به 
شیوع بیماري کرونا و توقف یک ساله 
در زمان اکرانش سرانجام در تیر ۱399 
نوبت پخش گرفت و روي پرده سینما 
رفت. محمد کارت در سریال یاغي به 

موضوع کشتي در محلات جنوب شهر 
تهران و حواشي مرتبط با سختي هاي 
مربوط به آن پرداخته است. سریالي 
که ظرف مدت زمان کوتاهي به خوبي 
مورد استقبال عموم قرار گرفته و این 
روزها درباره  اش زیاد صحبت مي شود.  
اما یکي از مسائل حاشیه اي مربوط به 
این سریال، موضع گیري هاي اخیر 
برخــي اهالي کشــتي در ارتباط با 
موضوعات مربوط به این سریال است. 
اینکه برخي از گوش شکســته هاي 
کشــتي معتقدند این سریال چهره 
مناسبي از ورزش اول کشورمان را به 
نمایش نگذاشته است. این انتقادها 
البته بلافاصله به اطلاع تهیه کننده و 
کارگردان این ســریال رسید و شاید 
حضور محمد کارت در خانه کشتي و 
دیدارش با رئیس فدراسیون این رشته 
ورزشي، بي ارتباط به این موضوع نبوده 
باشد.  در تماس تلفني با محمد کارت 
قصد داشــتیم در این بــاره که چه 
صحبت هایي بین او و علیرضا دبیر رد 
و بدل شده پرسش هایي را مطرح کنیم 
کــه در گفت وگــو با خبرورزشــي 

پاسخ هاي زیر را از زبانش شنیدیم. 
  در ديــدار بــا اهالي كشــتي چه 
صحبت هايي بين شما و آنها رد و بدل 

شد؟
من فعلًا نمي خواهم حرفي بزنم. 

  اما با توجه به حرف و حديث هاي اخير 
پيرامون سريال ياغي جا دارد در اين باره 
كمي توضيح بدهيد؟ ظاهراً كشتي گيران 
از شــكل پرداختن سريال به موضوع 

كشتي دلخور هستند؟
در صحبتــي که با آقاي دبیر انجام دادم 
قرار شــد به زودي در همیــن باره و به 
صورت مشترک، در یک نشست خبري 

به یکسري مسائل پاسخ بدهیم.
  زمان انجام اين كار را هم مشــخص 

كرديد؟
هنوز نه اما فعلًا قرار شــد چند قسمت 
دیگر از سریال پخش بشود تا بعد در این 

باره تصمیم گیري کنیم. 
  چطور؟ قرار است در قسمت هاي بعدي 
اتفاقات مثبتي درباره كشتي رخ بدهد؟

اجازه بدهید من صحبتي در این باره نکنم. 
  يعني خبرهاي خوبي در راه است؟

همه این سؤالات را در کنفرانس خبري 
یا صحبتي که بنده به همراه آقاي دبیر 

انجام خواهیم داد پاسخ مي دهیم. 
  درباره ســريال ياغي و اينكه تا اين 
اندازه مورد توجه جوانان به ويژه اهالي 
كشــتي و ورزش قرار گرفته صحبتي 

نمي كنيد؟
اگــر اجازه بدهید همه این صحبت ها را 
بگذاریــم براي روزي که همراه با رئیس 
فدراســیون کشــتي در این باره حرف 

خواهیم زد. 

کنفدراسیون فوتبال آسیا آذر ۱۴۰۰ تصمیمي 
تاریخي گرفت که ســازمان لیگ و فدراســیون 
فوتبــال را دچار چالش کــرد. AFC اعلام کرد 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا از این به بعد به  جاي 
بهــار تا پاییز کــه مطابق با تقویــم رقابت هاي 
کشــورهاي شرق آسیا بود، از پاییز تا بهار برگزار 
مي شــود که با یک فصل لیگ برتر ایران تطابق 
خواهد داشت. این اتفاق باعث خوشحالي اهالي 
فوتبال شد اما برگزاري جام جهاني  2۰22 قطر 
در پاییز و تغییر تقویم لیگ قهرمانان باعث شد 
که این رقابت ها در فصل 2۰23 برگزار نشــود و 
دوره بعدي مهم ترین تورنمنت باشگاهي فوتبال 
قاره کهن، پاییز ۱۴۰2 تا بهار ۱۴۰3 خواهد بود. 
این در حالي اســت که تا برگزاري این دوره، دو 
فصل فوتبال کشورمان به اتمام رسیده و ایران دو 
قهرمان لیگ برتر و دو قهرمان جام حذفي )صرف 
نظر از قهرماني یک تیم در دو تورنمنت( خواهد 
داشــت.  سهیل مهدي مسئول کمیته برگزاري 
مســابقات لیگ در این بار اعلام کرده که تکلیف 

سهمیه هاي ایران در لیگ قهرمانان آسیا، باید تا 
پیــش از شــروع فصــل جدید لیــگ برتر در 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال روشن شود. با این 
شــرایط و با توجه به آغاز لیگ برتر از 2۱ مرداد، 
فدراسیون باید وضعیت صعود تیم هاي ایراني به 
لیگ قهرمانان را تا پیش از این تاریخ تعیین کند. 
با توجه به اینکه مجمع انتخاباتي فدراسیون روز 
۸ شــهریور )۱۸ روز پس از شروع لیگ( برگزار 
مي شود، کرســي هاي هیئت رئیسه تا آن زمان 
بلاتصدي خواهد بود و در این شرایط، مشخص 
نیست چه کسي تا 2۱ مرداد درباره سهمیه هاي 
تیم هــاي ایراني تصمیــم مي گیــرد. اگر چه 
فدراسیون اولویت هاي دیگر و مهمتري از جمله 
تیم ملي دارد اما نباید از تعیین سهمیه ها هم غافل 
شود چرا که تیم هایي که امسال قهرمان مي شوند 
یا سال آینده به این عنوان مي رسند، توقع حضور 
در لیگ قهرمانان آســیا را دارنــد. از این رو باید 
فدراسیون بعدي در ســریع ترین زمان ممکن 

تکلیف این موضوع را مشخص کند. 

برخي از کارمندان باشگاه استقلال که در ادوار گذشته هم داخل ساختمان این باشگاه مشغول به 
کار بودند، مدعي اند شرایط از بابت کارهاي لجستیکي و تشریفاتي به مراتب بهتر از گذشته شده و 
دیگر مشکلاتي همچون معطل شدن خارجي ها در داخل فرودگاه، عدم هماهنگي پیرامون ماشین 
تشریفات و اسکان آنها در هتل به وجود نمي آید. ساپینتو و دستیارانش بدون هیچ مشکلي وارد شدند 
و در هتلي که از قبل هماهنگ شده بود اسکان پیدا کردند. البته مسئولان باشگاه به آنها اطمینان 
خاطر داده اند اگر منازلي که برایشان در نظر گرفته شده را بپسندند طي کمتر از یک ماه دوران زندگي 
آنها در هتل خاتمه پیدا مي کند و مي توانند آپارتمان هاي اجاره شده توسط باشگاه را تحویل بگیرند. 

قرار شد چند قسمت از سريال پخش شود تا تصمیم گیري كنیم
كارگردان سريال ياغي بعد از ديدار با دبير:

كاوه و محبی ترافيک خط حمله را بيشتر می كنند 

 استقلال را برای 
ساپینتو پرمهره بستند

قرار شده دو دستیار ایراني کنار ریکاردو ساپینتو قرار بگیرند و او را در فصل 
آینــده همراهي کنند. مرداني که به احتمال فراوان بهزاد غلامپور یکي از 
آنها خواهد بود و تحت عنوان مربي گلر ها انجام وظیفه مي کند اما در مورد 
نفر بعدي بحث ها بسیار زیاد است. تا چند روز قبل صحبت از مجتبي جباري 
و امیدرضا روانخواه بود اما حالا عده اي مدعي اند خســرو حیدري شانس 
بیشتري پیدا کرده است. مسئولان باشگاه کارنامه همه چهره هاي مورد 
نظر ایراني براي دستیاري را در اختیار مربي پرتغالي گذاشته اند و علاوه بر 
ایــن نفرات چند مربي دیگر هم در این فهرســت به چشــم مي خورند. 
استقلالي ها به ساپینتو تأکید کرده اند کوچک ترین فشاري روي او بابت 
انتخاب دســتیاران ایراني مورد نظرش وجــود ندارد و حتي اگر بخواهد، 
مي توانــد با آنها به صــورت رودررو هم صحبت کند تــا در نهایت بدون 
رودربایستي هر کسي را که از نظر خودش شرایط بهتري دارد را برگزیند. 
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و استقلالانتقالاتی پرسپولیس بمب های نقل و رقابت داغ نظرسنجی سایت 
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